
1 
 

Jegyzőkönyv 
 

Készült a Kaposvár Megyei Jogú Város Toponári Településrészi Önkormányzata 2025. 
január 21-én 11.00 órakor a Toponári Művelődési Házban a Mikes Kelemen utca 45. szám 
alatt tartott üléséről. 
 
Jelen voltak: a jegyzőkönyvhöz 1. számú mellékletként csatolt jelenléti ív szerint. 
 

Vörös Péter tanácsnok köszöntötte az ülésen megjelent képviselőket, a Hivatal dolgozóit és 
minden megjelentet.  
Megállapította, hogy 4 tag van jelen, így az ülés határozatképes. 
Megkérdezte a jelenlévőket, hogy a kiküldött meghívó szerinti napirendi ponthoz képest van-
e más napirend tárgyalására javaslat. Mivel a jelenlévők részéről további javaslat nem 
hangzott el, kérte a napirend elfogadását. (A meghívó a jegyzőkönyv 2.számú melléklete) 

 
 
1/2025. (I. 21.) Toponári Településrészi Önkormányzati határozat: 
Kaposvár Megyei Jogú Város Toponári Településrészi Önkormányzata a meghívóban 
kiküldöttek szerint a napirendet elfogadta.  
Szavazati arány a napirendről:    

4    igen 
0 nem 
0    tartózkodás 

 

NAPIREND: 
 
1. Előterjesztés Kaposvár Megyei Jogú Város Önkormányzata 2025. évi költségvetési 

rendelete megalkotásáról, és a közszolgálati tisztviselőkről szóló törvény 
végrehajtásáról szóló 26/2012. (IV. 27.) önkormányzati rendelet módosításáról 
Előterjesztő:       Szita Károly polgármester 
   dr. Csillag Gábor jegyző 
Közreműködik:   Balogh Beáta igazgató 
                 dr. Gróf Regina irodavezető 

 
2. Előterjesztés Kaposvár Megyei Jogú Város Toponári Településrészi 

Önkormányzatának 2025. évi munkatervéről  
Előterjesztő:  Vörös Péter tanácsnok 
Közreműködik:  dr. Pap Lenke titkár 
 

3. Településrészi Önkormányzati tájékoztatók, egyéb feladatok  
Előterjesztő:  Vörös Péter tanácsnok 

 
Napirend tárgyalása: 
 
1. Előterjesztés Kaposvár Megyei Jogú Város Önkormányzata 2025. évi költségvetési 
rendelete megalkotásáról, és a közszolgálati tisztviselőkről szóló törvény végrehajtásáról 
szóló 26/2012. (IV. 27.) önkormányzati rendelet módosításáról  
(Az előterjesztést a Közgyűlés üléséről készült jegyzőkönyv tartalmazza) 
Előterjesztő:  Szita Károly polgármester 
 dr. Csillag Gábor jegyző 
Közreműködik: Balogh Beáta igazgató 
 dr. Gróf Regina irodavezető 
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Bozsur-Szabó Bernadett gazdasági ügyintéző: elmondta, hogy a 2025. évi költségvetés 
vonatkozásában  Toponárt a Muskátli vendéglő Kemping utca felőli oldalán lévő parkoló 
rendezése  érinti. 
 
Vörös Péter tanácsnok előadta, hogy az 1. napirendi ponthoz érkezett 41 db.  módosító 
indítvány, 40 db.  dr. Nadrai Norbert József képviselőtől, 1 db. pedig Erdélyi Ákos 
képviselőtől, melyek a honlapon elérhetők.  
Tekintettel arra, hogy a testület tagjainak - előzetes jelzés alapján - egységes az álláspontjuk a 
benyújtott módosító indítványokkal kapcsolatosan, ezért azok megszavazását egyben tette fel. 
 
Dr. Nadrai Norbert József által benyújtott határozati javaslatokat érintő módosító indítványai: 
Szavazati arány:  0   igen 
    4   nem 

0 tartózkodás 
Vörös Péter tanácsnok megállapította, hogy Kaposvár Megyei Jogú Város Toponári 
Településrészi Önkormányzata a Nadrai Norbert József határozati javaslatokat érintő 
képviselői módosító indítványait nem támogatta. 
 
Erdélyi Ákos által benyújtott módosító indítvány: 
Szavazati arány:  0   igen 

4 nem 
0   tartózkodás 

Vörös Péter tanácsnok megállapította, hogy Kaposvár Megyei Jogú Város Toponári 
Településrészi Önkormányzata Erdélyi Ákos képviselői módosító indítványát nem támogatta. 
 
Dr. Nadrai Norbert József által benyújtott rendelet-tervezeteket érintő önálló képviselői 
módosító indítványai: 
Szavazati arány:  0   igen 

4 nem 
0   tartózkodás 

 
Vörös Péter tanácsnok megállapította, hogy Kaposvár Megyei Jogú Város Toponári 
Településrészi Önkormányzata Dr. Nadrai Norbert József által benyújott, rendelet-tervezeteket 
érintő önálló képviselői módosító indítványait nem támogatta. 
 
Ezt követően a testület az 1. napirendi pontról határozott. 
 
2/2025. (I. 21.) Toponári Településrészi Önkormányzati határozat: 
Kaposvár Megyei Jogú Város Toponári Településrészi Önkormányzata a Kaposvár Megyei 
Jogú Város Önkormányzata 2025. évi költségvetési rendelete megalkotásáról és a 
közszolgálati tisztviselőkről szóló törvény végrehajtásáról szóló 26/2012. (IV. 27.) 
önkormányzati rendelet módosításáról szóló előterjesztést megtárgyalta, a határozati 
javaslatot és a rendelettervezeteket a Közgyűlésnek elfogadásra javasolja. 
 
Szavazati arány a határozati javaslatról: 
    4   igen 

0 nem 
0 tartózkodás 

 
Szavazati arány a rendelettervezetről: (a 2025. évi költségvetésről szóló rendelet): 
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4  igen 
0  nem 
0     tartózkodás 

 
Szavazati arány a rendelettervezetről (a 26/2012. (IV. 27.) önkormányzati rendelet 

módosításáról):  
4 igen 
0  nem 
0     tartózkodás 

 
2. Előterjesztés Kaposvár Megyei Jogú Város Toponári Településrészi 
Önkormányzatának 2025. évi munkatervéről (Az előterjesztés a jegyzőkönyv 3. sz. 

melléklete) 
Előterjesztő:  Vörös Péter       tanácsnok 
Közreműködik:  dr. Pap Lenke Zsuzsanna titkár 
 
Vörös Péter tanácsnok: a korábbi évekhez hasonlóan a munkaterv az idei évben is 
elsősorban a Közgyűlés munkatervéhez igazodik, a szokásos időpontokban és napirendekkel 
tervezve került összeállításra.  
 
Az előterjesztéssel kapcsolatban kérdés, vélemény, hozzászólás nem hangzott el. 
 
3/2025. (I. 21.) Toponári Településrészi Önkormányzati határozat: 
Kaposvár Megyei Jogú Város Toponári Településrészi Önkormányzata a 2025. évi 
munkatervét az előterjesztés melléklete szerint elfogadta.  
Felelős: Vörös Péter tanácsnok 
Közreműködik: dr. Pap lenke Zsuzsanna titkár 
Határidő:  folyamatos 
 
Szavazati arány:  4   igen 

0 nem 
0 tartózkodás 

 
3. Településrészi önkormányzati tájékoztatók, egyéb feladatok  
    Előterjesztő:  Vörös Péter   tanácsnok 
 
Vörös Péter tanácsnok ismét köszöntötte a KAVÜ új ügyvezető igazgatóját, dr. Orbán 
Krisztinát, aki megjelent a részönkormányzati ülésen. 
Tanácsnok Úr összefoglalta a közelmúltban megvalósult felújítási munkákat, többek között a 
játszótér kerítésének javítását és játékokkal való bővítését, a központi autóbuszváró 
megújítását, valamint az iskola bejáratának felújítását. Szükségesnek ítélte meg a jövőre 
nézve az orvosi rendelők környékén parkolási helyzetének javítását, bővítését, melyre 
megoldást jelenthet a Muskátli vendéglő Kemping utca felőli oldalán lévő parkoló kialakítása. 
 
Bozsur-Szabó Bernadett gazdasági ügyintéző elmondta, hogy ez szerepel az idei 
költségvetésben. 
 
A Polgármester Úr fejlesztési igények felmérésével kapcsolatos felhívására a vízelveztő árkok 
rendbetételét határozták meg az egyik legfontosabb feladatként, különös tekintettel az 
iskolától indulóan, a Toponári úti házak mögött, a Posta utca felé menő területen. Szükséges 
lenne az egyetem felé, a főút melletti járda kialakítása (egyetem és Toponár összekötése), erre 
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vonatkozóan azt az ígéretet kapta Polgármester Úrtól, hogy amikor a Kaposvári Villamossági 
Gyártól tovább vezetik majd a kerékpárutat Toponárig, akkor sor kerülhet erre is. 
 
Visszatérő probléma a Fészerlak felé vezető út, mely a vasúttól Fészerlakig egyetemi tulajdon, 
ezt a szakaszt igyekszik az eddigiekhez hasonlóan karbantartani az egyetem. A főúttól a 
vasúti átjáróig terjedő rész viszont önkormányzati tulajdonú út, melynek problémáit jelezni 
fogjuk. 
 

Répáspusztán egy új buszváró kialakításra került, és megmaradt a két megálló. 
A KAVÜ-t szeretné kérni a közösségi ház utáni, elmaradt útszakasz aszfaltozásának 
megoldására. 
 
A KAVÜ felé jelezte Tanácsnok Úr a gesztenyesor rendszeres felülvizsgálatának 
elengedhetetlen szükségességét a folyamatos cserék érdekében, hiszen elöregedett a fasor, és 
ez Festetics-öröksége Toponárnak. 
 
Vörös Péter tanácsnok elmondta, hogy a részönkormányzat újra alakulását követően már 
felmérték a közvilágítással kapcsolatos problémákat, amelynek hibajegyzékét Vigh Attila volt 

ügyvezető igazgatónak átadta. 
 
Tanácsnok Úr elmondta azt is, hogy a Deseda zártkerti részének gondozásának nagy részét, 
ideértve egy útszakasz javítását is, a DESEDA Tájvédeleméért és Fejlesztéséért Egyesület 
segíti. Nemrégiben készült el a vízvezetékhálózat teljes kiépítése. A zártkertben sokan már 
életvitelszerűen élnek, így kiemeltebb figyelmet kell fordítani rá. 
 
Kaposvár Megyei Jogú Város idei költségvetésének elfogadását követően Vörös Péter 
tanácsnok le szeretne ülni a civil szervezetekkel, és egyeztetni kívánja még a 
részönkormányzati keret elosztását megelőzően abban a tekintetben, hogy milyen civil 
feladatra tud a részönkormányzat forrást biztosítani, illetve milyen városüzemeltetési 
feladatokban tud a részönkormányzat e szervezeteknek segíteni.  
 
Sütő Jánosné képviselő felvetette, hogy Répáspusztán nincs gáz, wifi, nincs csatornahálózat 
sem. 2018 év környéként azt a választ kapták a szennyvízcsatorna-hálózattal kapcsolatban az 
illetékesektől, hogy nem is lehet kiépíteni a fekvése miatt. Olyan szennyvízrendszert lehetne 
esetleg kiépíteni, mint ami Bőszénfán van.  
Vörös Péter tanácsnok elmondta, hogy Bőszénfával egyeztetni fog ebben az ügyben. 
  
Vörös Péter tanácsnok elmondta még, hogy a helyi óvoda kerítésének újjáépítése 
vonatkozásában meg fogja keresni Polgármester Urat egy 40 folyóméteres kerítés 
látványtervével, a tavaszi 150 éves ünnepség-sorozat okán, melyre Festetics Antal professzor 

urat előadásra is szeretnék felkérni a környezetvédelem és fenntarthatóság témakörében. 
Az elmúlt ülésre visszahivatkozva az óvoda területét szeretnék növelni valamilyen jogi 
megoldással, a földmérő szakértő felkérésre már folyamatban van. 
 
Bekesné Porczió Margit óvodavezető elmondta, hogy már 2020. évben kérte a kerítés 
ügyének megoldását. A kerítés egyébként balesetveszélyes. Az óvodának 500e forint 
hozzájárulása van a kerítéshez, 2025. február 14-én lesz a jótékonysági bálja az óvodának, 
ezúton is felhívja a figyelmet a bálon való részvételre. 
 
Az óvoda előtti nagy teherautók megállása is probléma. 
Vörös Péter tanácsnok elmondta, hogy semmi nem tiltja a megállást ott. 
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Tanácsnok Úr elmondta, hogy az adventi ünnepség-sorozat, többek között a rászorúló 
családok megsegítése nagyon jól sikerült, kb. ötven csomagot tudtak kiosztani, akik nagyon 
örültek az adományoknak. 
 
Elmondta azt is, hogy kezdeményezni szeretnék a jövőben a fiatalok, a gyerekek bevonását a 
közösségi életbe, a programokba akár különböző intézmények bevonásával. Példaként 
említette, hogy a KÁN Egyetemi Napokon Élményligetet szoktak kialakítani, pl.: Alma 
együttes, Kalap Jakab, vagy más előadók meghívásával, hasonló programok 
megszervezésében segíteni fog a részönkormányzatnak az anyagi erőforrások előteremtésével 
összefüggésben is. 
 
Az ülésen jelen lévő Berlik Mária koordinátor asszony hozzátette, hogy éppen az elmúlt 
szombaton a Toponári Művelődési Házban családi napot tartottak, ami nagyon jól sikerült sok 
apuka és nagyszülő részvételével.  
Koordinátor Asszony felvetette a Deseda kitáblázását is, melyet Polgármester Úr korábban 
megígért. 
Vörös Péter tanácsnok úr ígéretet tett arra, hogy ezt a témát is megírja Polgármester Úrnak. 
 
Zsobrák Zita a DESEDA Tájvédelméért és Fejlesztéséért Egyesület színeiben jelen lévő tag  
elmondta, hogy szeretnének szorosabb együttműködést kialakítani a részönkormányzattal, és 
aktívabban támogatni annak munkáját is.  
Úgy gondolja, hogy kiemelt turisztikai célpont a Deseda és környéke, melyhez ők is 
szeretnének hozzáadni egy kis részt, népszerűsítve az egyesületüket. Hisz abban, hogy ők is 
hozzá tudnak járulni Toponár fejlődéséhez. 
Meghívták a jelenlévőket és a toponári lakosokat az elkövetkezendő időben tartandó 
rendezvényeikre, elsőként a március első hétvégéjén a Hullám utcában megtartandó 
disznótoros eseményükre. 
 
Az Egyesület szeretne tanácskozási jogot kérni ahhoz, hogy javaslatot tehessenek, nem tudja, 
hogy ezt hivatalos formában kell-e megtenni.  
 
Vörös Péter tanácsnok részéről elhangzott, hogy az ülések nyilvánosak, azon mindenki részt 
vehet, de a testület dönt egy-egy kérdés megvitatásáról vagy elvetéséről. A maga részéről 
elmondta, hogy ő örül minden kezdeményezésnek. Az ülés vezetése körében a tanácsnok 
joga, hogy ad-e szót, vagy nem ad szót a felvetőnek, amíg ez normális mederben tartható, 
részéről nincsen akadálya a problémák felvetésének, az észrevételeket pedig szívesen veszi. A 
tanácskozási joggal való részvétel jogi lehetőségeit szükséges megvizsgálni. 
 
Több napirend nem lévén a levezető tanácsnok az ülést 12:15-kor bezárta. 
 
 
Kaposvár, 2025. január 21. 
 
 
 
 Vörös Péter                  Szentes Evelin 
   tanácsnok                      képviselő 
  jegyzőkönyv-hitelesítő 


